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Opwaardering en vragen m.b.t. Memo voortgang van het Provinciaal Sportakkoord Utrecht 
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
DENK 
Opwaardering 

1 Wij willen voor de commissie BEM volgende 
week graag de ‘Memo voortgang van het 
Provinciaal Sportakkoord Utrecht’ 
opwaarderen om de volgende reden: 
 
Onder het kopje ‘Inclusieve sport’ worden 
een aantal acties benoemd, maar volgens 
ons worden hier nog steeds groepen 
uitgesloten in de aanpak.  
Hierover is bij de begrotingsbesprekingen 
een amendement aangenomen, maar de 
uitvoering hiervan is wat ons betreft niet 
voldoende. Graag een toelichting van de 
gedeputeerde hierop 

De gedeputeerde zal hier mondeling op 
reageren tijdens de commissievergadering 
van 25 januari a.s.. 

Groenlinks 2 In de memo staat het volgende: “Daarnaast 
gaat de regiegroep verder met de 
aanbevelingen uit de quick scan ‘Aanpak 
racisme en discriminatie in de sport’ binnen 
de provincie Utrecht”. In deze quick scan 
worden er een aantal aanbevelingen gedaan 
op basis van de verschillende rollen die de 
provincie in de sport vervuld.  
Welke aanbevelingen zijn interessant om op 
door te pakken? Komt er bijvoorbeeld nieuw 
onderzoek naar de meldingsbereidheid? 

In opdracht van de provincie heeft Art 1 
Midden Nederland samen met onderzoeker 
Jurrian Omlo een verkennend onderzoek 
(quick scan) gedaan. De aanbevelingen die 
in het rapport staan, zijn bedoeld als 
suggesties van de geïnterviewden, waarbij 
zij overigens aangaven het moeilijk te 
vinden in te schatten of dit past bij de rol en 
financiële mogelijkheden van de provincie. 
Bij de suggesties die zijn gedaan, hebben 
wij gekeken welke aansluiten bij onze rol en 
financiële mogelijkheden. 
  
Op basis daarvan hebben onderstaande 
actiepunten een plek gekregen in het 
Provinciaal Sportakkoord Utrecht. Deze 
acties dienen als startpunt en worden nog 
verder uitgewerkt en geconcretiseerd samen 
met de partners van het Provinciaal 
Sportakkoord.  

 Bijeenkomsten organiseren over 
racisme en discriminatie. Om kennis 
en best practices te delen en 
voorlichting te geven. Hiervoor 
nodigen we uit en zoeken we de 
samenwerking op met relevante 
sportbonden (zoals de KNVB), 
gemeenten, NOC*NSF, 
sportverenigingen en organisaties 
die groepen vertegenwoordigen die 
te maken hebben discriminatie en 
racisme.  

 Aandacht genereren voor de rol en 
positie van vertrouwenspersonen bij 
sportverenigingen. 

 Aansluiten bij landelijke en 
gemeentelijke sportakkoorden op dit 
terrein. Want er gebeurt al veel op 
gemeentelijk en landelijk niveau.  

 Verkennen of verder onderzoek 
gewenst is naar de omvang en aard 
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van discriminatie en racisme in de 
sport in de provincie Utrecht.  

 
De Sociale Agenda besteedt binnenkort 
aandacht aan het onderwerp 
meldingsbereidheid. De Sociale Agenda 
organiseert samen met Movisie periodiek 
leernetwerkbijeenkomsten voor gemeenten 
in de provincie. Op 31 maart a.s. vindt de 
volgende bijeenkomst plaats, deze keer met 
het thema “meldingstoegankelijkheid en -
veiligheid”. Doel is om gemeenten bewust te 
maken van de stand van zaken, hun rol en 
inspiratie te geven over wat zij kunnen doen 
op dit thema. Art.1 Midden Nederland is 
gastspreker tijdens dit evenement. 

 3 Ziet het college de indicator ‘aantal 
meldingen’ die door antidiscriminatiebureau 
Artikel 1 Midden Nederland bij wordt 
gehouden in hun jaarlijkse monitor als 
mogelijke indicator die kan worden 
opgenomen in de doelenboom van de 
provincie Utrecht met betrekking tot de 
sociale agenda (+inclusiviteit), ook wel een 
van de brede thema’s van de doelenboom 
van de provincie Utrecht? 

Er is in de doelenboom bewust gekozen 
voor een beperkt aantal indicatoren. Gezien 
onze bescheiden rol en beperkte 
mogelijkheden die wij op het gebied van 
sport & bewegen en antidiscriminatie in het 
geheel innemen, is de koppeling tussen ons 
beleid en deze indicator minimaal.   
 

 4 Kan er anders hierover advies worden 
ingewonnen bij Art 1 Midden Nederland 
en/of een andere vergelijkbare organisatie 
zoals AmnestyNL, het College voor de 
Rechten van de Mens en de Nationale 
Ombudsman? 

Zie antwoord 2 en daarom lijkt advies ons 
op dit moment niet zinvol. 
 

 


